
Protokół Nr 14/2011 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 14 września  2011 r. 

 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proponowanych zmian w organizacji ruchu drogowego w mieście. 
3. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1010 „otworzył i prowadził” M. Danowski Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu.  
Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za -5 ( jednogłośnie ). 
 
  
Ad 2 
 E. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej przedstawiła i omówiła 
proponowane zmiany w organizacji ruchu drogowego w mieście. 
 J. Harłacz Radny rady Miejskiej Białogardu pytał czy w omawianym projekcie 
uwzględnione zostały prace Komisji Doraźnej do Spraw Organizacji Ruchu Drogowego 
w Mieście. 
 Odpowiedzi udzieliła E. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
informując, iż wykonawca projektu uwzględnił wnioski powyższej Komisji oraz wnioski 
mieszkańców miasta. 
 
Głos w dyskusji zabrali:  
 J. Harłacz Radny Rady Miejskiej Białogardu proponował organizację ruchu 
jednokierunkowego na odcinku ulicy Staromiejskiej przy Komendzie Powiatowej Policji 
w Białogardzie. Zdaniem radnego skrzyżowanie ulic Staromiejskiej, Batalionów Chłopskich 
Wojska Polskiego będzie po proponowanych zmianach skrzyżowaniem kolizyjnym.  
 A. Milczarek Radny Rady Miejskiej Białogardu proponował, aby nie ustawiać od ulicy 
Lindego znaku zakazu zatrzymywania się i postoju policji. 
 Radny J. Harłacz zgłosił propozycję zorganizowania wjazdu do Komendy Powiatowej 
Policji od ulicy Lindego. 
 K. Bagiński Burmistrz Białogardu proponował uwzględnić ruch dwukierunkowy na 
odcinku ulicy Staromiejskiej przy Komendzie Powiatowej Policji w Białogardzie do momentu  
uporządkowania ulicy Młynarskiej.  
 Burmistrz Białogardu przedstawił radnym ogólną zasadę proponowanej zmiany 
organizacji ruchu w mieście stanowiącą zachowanie głównych ulic w mieście jako ulice o 
dwukierunkowych z pierwszeństwem przejazdu dwukierunkowe. Natomiast ulice im 
podporządkowane byłyby ulicami o jednym kierunku jazdy z wyjazdem w prawą stronę.   
 J. Harłacz Radny Rady Miejskiej Białogardu proponował wyłączenie z ruchu 
samochodów ciężarowych na ulicy Staromiejskiej obok sklepu „Biedronka” oraz na terenie 
głównego centrum miasta. 
 K. Skoczył Radny rady Miejskiej Białogardu zgłosił propozycję wybudowania ronda na 
skrzyżowaniu ulic 1 Maja z  ulicą Grunwaldzką. 
  K. Bagiński Burmistrz Białogardu poinformował radnych o wysokich kosztach budowy 
ronda stanowiących koszt i konieczność wybudowania nowej drogi.  



 A. Milczarek Radny Rady Miejskiej Białogardu proponował zmianę kierunku wjazdu 
na proponowane ulice jednokierunkowe: Raczyńskiego, Czeską i Sybiraków od ulicy 1 Maja. 
 Ponadto radny zgłosił zastrzeżenia do wyznaczonego miejsca parkingowego przy 
Przedszkolu Miejskim Nr 1na ulicy 1 Maja. Zdaniem radnego parkujące samochody 
ograniczają widoczność pasa ruchu drogowego i utrudniają ruch kierowcom. 
 A. Mliczarek Radny Rady Miejskiej Białogardu proponował zastąpienie parkingu przy 
ul. 1 Maja czasowym miejscem postojowym. 
 J. Harłacz Radny Rady Miejskiej Białogardu proponował wprowadzenie na 
parkingach w centrum miasta czasowego bądź płatnego parkowania.  
 M. Danowski Przewodniczący Komisji skierował pytanie dotyczące terminu wdrożenia 
proponowanej zmiany organizacji ruchu drogowego w mieście. 
 K. Bagiński Burmistrz Białogardu poinformował Komisję, iż wdrożenie projektu 
zaplanowane jest na rok 2012. Natomiast realizacja części projektu dotyczącego ruchu 
w obrębie Placu Wolności oraz przy kościele pw. Narodzenia Najświętszej Marii Panny 
zaplanowana jest w roku bieżącym. 
 A. Milczarek Radny Rady Miejskiej Białogardu złożył propozycję, aby w sprawie 
proponowanych zmian organizacji ruchu drogowego wystąpić o opinię doświadczonych 
instruktorów szkół nauki jazdy. 
  Komisja głosując: za- 5 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała zmiany organizacji 
ruchu drogowego w mieście Białogard z wniesionymi poprawkami:  

- zachowanie ruchu  jednokierunkowego na odcinku ulicy Staromiejskiej przy  
   Komendzie Powiatowej Policji, 
- odstąpienie od umieszczenia od ulicy Lindego znaku zakazu zatrzymywania się  
   i postoju policji,  

            - zmiana kierunku wjazdu na ulice jednokierunkowe: Raczyńskiego, Czeską  
               i Sybiraków od ulicy 1 Maja, 
            - zastąpienie parkingu na ulicy 1 Maja przy Przedszkolu Miejskim Nr 1 czasowym  
               miejscem postojowym, 
  - wprowadzenie w centrum miasta parkingów czasowych bądź płatnych. 
 Ad 3 
 
 Po wyczerpaniu dyskusji o godzinie 1100  M. Danowski Przewodniczący Komisji  
zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
Białogardu. 
 
 
Protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodniczący  Komisji 
              
                                                  Maciej Danowski 
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